

**LAMPIRAN 3**

**(PENGURUSAN PENJAGAAN  
KESIHATAN)**

## 8.0 PENGURUSAN PENJAGAAN KESIHATAN

Berdasarkan subseksyen 15(1) Akta Pencegahan dan Pengawalan Penyakit Berjangkit 1988 [Akta 342], mana-mana pegawai diberi kuasa boleh memerintahkan kontak iaitu mana-mana orang yang telah terdedah atau mungkin telah terdedah kepada risiko dijangkiti Penyakit Koronavirus 2019 (COVID-19, termasuk mana-mana orang yang baru tiba dari sesuatu kawasan jangkitan (berdasarkan tafsiran di bawah seksyen 2 Akta 342), supaya menjalani pengawasan dan pemerhatian di mana-mana tempat yang difikirkannya patut sehingga mereka boleh dilepaskan dari pengawasan dan pemerhatian tanpa membahayakan orang ramai.

Bagi tujuan pematuhan tersebut, kontak ini akan diberikan perintah pengawasan dan pemerhatian (*home surveillance order* – HSO). Terdapat beberapa kategori kontak yang akan diberikan surat perintah pengawasan dan pemerhatian (HSO). Kontak-kontak tersebut yang juga dikenali sebagai *Person Under Surveillance* (PUS) adalah:

- a) mana-mana warganegara, pemastautin tetap Malaysia, ekspatriat atau kor diplomatik atau mana-mana orang asing lain yang dibenarkan oleh Ketua Pengarah Imigresen memasuki Malaysia dari luar negara;
- b) kontak rapat kepada kes positif;
- c) individu yang tinggal dalam kawasan yang dilaksanakan Perintah Kawalan Pergerakan Diperketatkan (PKPD), Perintah Kawalan Pergerakan Bersyarat (PKPB) atau perintah kawalan pergerakan lain seperti diarahkan DAN diambil sampel; atau
- d) individu yang diberi perintah pengawasan dan pemerhatian oleh pegawai diberikuasa, contohnya individu yang pulang dari kawasan berisiko tinggi berlaku penularan jangkitan seperti yang diumumkan oleh Kerajaan.

## 8.1 Pengembara Dari Luar Negara

### 8.1.1 Sebelum Keberangkatan

- (i) Semua pengembara hendaklah memuat turun, mengaktifkan dan mendaftar aplikasi *MySejahtera* (<https://mysejahtera.malaysia.gov.my/>). Aplikasi mudah alih boleh dimuat turun di *Apple App Store*, gedung permainan *Google*, dan Aplikasi Huawei galeri;
- (ii) Pengembara perlu menjalani saringan ujian pengesanan jangkitan COVID-19 menggunakan ujian RT-PCR COVID-19 selewat-lewatnya tiga (3) hari sebelum berlepas dan hanya pengembara yang mempunyai keputusan ujian negatif COVID-19 boleh meneruskan penerbangan ke Malaysia;

- (iii) Senarai **Warganegara Malaysia** yang layak diberi pengecualian kos kuarantin di bawah perenggan 3, Peraturan-Peraturan dan Pengawalan Penyakit Berjangkit (Layanan Perubatan dan Penyaraan Orang yang Dipindahkan Ke Stesen Kuarantin) (No.2) 2020 adalah seperti berikut:
- (a) Pemegang Kad OKU yang dikeluarkan di bawah Akta Orang Kurang Upaya 2008 [*Akta 685*];
  - (b) Warganegara Malaysia daripada golongan B40;
  - (c) Warganegara Malaysia yang merupakan ibu, bapa, suami, isteri atau anak yang berumur 18 tahun ke bawah, kepada warganegara Malaysia daripada golongan B40 yang pulang dari luar negeri bersama-sama dengan warganegara Malaysia daripada golongan B40 itu;
  - (d) Pelajar yang merupakan warganegara Malaysia daripada golongan B40;
  - (e) Kanak-kanak yang merupakan warganegara Malaysia yang berumur enam tahun dan ke bawah;
  - (f) Kanak-kanak yang merupakan warganegara Malaysia yang berumur dua belas tahun dan ke bawah yang pulang dari luar negeri seorang diri; dan
  - (g) Warganegara Malaysia yang pulang ke Malaysia sebaik sahaja dibebaskan dari penjara di luar negara yang tidak mampu membayar kos dan perbelanjaan di stesen kuarantin atau tiada pendapatan.

Borang pengesahan pengecualian kos kuarantin bagi warganegara Malaysia boleh dimuat turun dari pautan:

[Garis Panduan Pengecualian Caj Kuarantin Bagi Person Under Surveillance \(PUS\) Di Stesen Kuarantin | COVID-19 MALAYSIA \(moh.gov.my\)](https://www.moh.gov.my/moh/resources/COVID-19/PUS/PUS-Di-Stesen-Kuarantin-COVID-19-MALAYSIA.pdf)

Borang yang telah lengkap diisi boleh dikemukakan kepada alamat emel [pengecualicovid@moh.gov.my](mailto:pengecualicovid@moh.gov.my).

#### 8.1.2 Ketibaan Di Pintu Masuk Antarabangsa (PMA)

Pengembara mengimbas kod QR “Pengembara dari Luar Negara” menggunakan aplikasi MySejahtera.

Pengembara perlu untuk menjalani pengimbasan suhu badan secara termal.

Saringan gejala bagi menilai kesihatan semua pengembara dijalankan kepada secara fizikal.

Semua pengembara yang tidak bergejala perlu menjalani ujian pengesanan RT-PCR COVID-19 semasa ketibaan di PMA. Tindakan selanjutnya adalah mengikut keputusan Pakar.

Pengembara yang bergejala ringan perlu menjalani ujian RTK-Antigen. Jika keputusan ujian adalah negatif, pengembara akan terus menjalani Perintah Pengawasan dan Pemerhatian. Sekiranya positif, buffer solution akan dihantar ke makmal untuk ujian RT-PCR COVID-19. Pengembara akan dirujuk kepada Pakar Perubatan Penyakit Berjangkit. Tindakan selanjutnya adalah mengikut keputusan Pakar.

Pengembara yang mengalami gejala sederhana/ teruk akan dirujuk kepada Pakar Perubatan Penyakit Berjangkit. Tindakan selanjutnya adalah mengikut keputusan Pakar.

Pengembara diberikan Perintah Pengawasan dan Pemerhatian (*Home Surveillance Order – HSO*) secara **digital** dan dipasang dengan **gelang tangan** pengawasan (*wristband*) di PMA. Pengembara ini akan dinamakan sebagai *Person Under Surveillance* (PUS);

## 8.2 Kontak Rapat

Kontak rapat perlu mengimbas suhu badan secara termal semasa ketibaan di stesen kuarantin swasta.

Kontak rapat hendaklah mendaftar sebagai kontak rapat dalam aplikasi MySejahtera.

Saringan gejala bagi menilai kesihatan semua kontak rapat dijalankan secara pemantauan sendiri. Jika kontak rapat bergejala, perlu memaklumkan kepada pasukan kesihatan QS Swasta untuk menjalankan pemeriksaan dan rawatan lanjut.

Kontak rapat yang mengalami gejala sederhana/ teruk akan dirujuk kepada Pakar Perubatan Penyakit Berjangkit di hospital swasta. Tindakan selanjutnya adalah mengikut keputusan Pakar.

Kontak rapat diberikan Perintah Pengawasan dan Pemerhatian (*Home Surveillance Order – HSO*) secara digital atau HSO manual dan dipasang dengan gelang tangan pengawasan (*wristband*). Hanya petugas kesihatan yang diberi kuasa di bawah AKTA 342 dibenarkan untuk memasang gelang tangan pengawasan. Perintah Pengawasan dan Pemerhatian (HSO) adalah tertakluk kepada arahan semasa KKM. Kontak rapat ini akan dinamakan sebagai *Person Under Surveillance* (PUS).

### **8.3 Tempoh Kuarantin**

Tempoh kuarantin wajib bagi pengembara dari luar negara adalah 7 hari bagi pengembara yang telah lengkap vaksin COVID-19 dan 10 hari bagi yang tiada atau tidak lengkap vaksin COVID-19. Sekiranya terdapat keperluan berdasarkan hasil penilaian risiko terhadap PUS tersebut untuk menjalani lebih dari 7 atau 10 hari, kuarantin tambahan ini akan dilaksanakan di stesen kuarantin yang sama dengan kos kuarantin perlu ditanggung oleh PUS. Tempoh masa kuarantin adalah tertakluk kepada arahan semasa KKM.

Tempoh kuarantin wajib bagi kontak rapat adalah 10 hari. Walau bagaimanapun, jika penilaian risiko pada hari ke-10 mendapati PUS masih mengalami risiko, tempoh kuarantin akan dilanjutkan.

### **8.4 Jenis bilik Kuarantin**

PUS dikuarantin dalam bilik berseorangan dengan kemudahan bersambung bilik air (*attached bathroom*). Disarankan untuk mengasingkan tingkat bagi menempatkan PUS pengembara dan PUS kontak rapat.

### **8.5 Saringan dan Penilaian Kesihatan**

#### **8.5.1 Deklarasi status kesihatan PUS**

Pasukan kesihatan swasta hendaklah mendapatkan maklumat status kesihatan pesakit termasuk sejarah penyakit, sejarah pembedahan jika ada, status kehamilan, senarai ubat-ubatan, status kesihatan mental dan status merokok serta pengambilan minuman keras. Ini adalah amat penting perhatian dan tindakan pasukan kesihatan sepanjang tempoh kuarantin.

#### **8.5.2 Saringan dan penilaian kesihatan COVID-19**

PUS perlu melaksanakan penilaian sendiri setiap hari melalui *Home Assessment Tool* (HAT) dalam aplikasi MySejahtera dan aktiviti ini perlu diteruskan sehingga tamat tempoh masa kuarantin untuk PUS pengembara iaitu 7 hari bagi yang lengkap vaksin COVID-19 dan 10 hari yang tiada atau tidak lengkap vaksin COVID-19. Sementara itu, PUS kontak rapat, HAT perlu diisi selama 10 hari tempoh kuarantin.

PUS yang mengalami gejala hendaklah memaklumkan kepada petugas kesihatan di stesen kuarantin swasta tersebut.

Pasukan kesihatan perlu menjalankan saringan kesihatan melalui panggilan telefon setiap hari kepada PUS.

PUS yang bergejala hendaklah menjalani ujian saringan pengesanan penyakit COVID-19 RT-PCR.

Pasukan Kesihatan perlu melaksanakan saringan kesihatan di bilik PUS bergejala untuk menilai keterukan gejala dan mengambil sampel untuk ujian saringan pengesanan penyakit COVID-19 RT-PCR.

Pengurusan rujukan kes positif COVID-19 di kalangan PUS perlu diuruskan oleh Pasukan Kesihatan Swasta di QS

## **8.6 Ujian Saringan Pengesanan Penyakit COVID-19**

Pasukan kesihatan swasta menjalankan ulangan saringan ujian pengesanan jangkitan COVID-19 RT-PCR COVID-19 dilakukan pada hari ke 5 bagi pengembara dari luar negara yang lengkap vaksin COVID-19 dan hari ke-8 bagi yang tiada atau tidak lengkap vaksin.

Pasukan Kesihatan swasta akan menjalankan ulangan saringan ujian pengesanan jangkitan COVID-19, RT-PCR COVID-19 pada hari ke 8 bagi kontak rapat dan tertakluk kepada arahan semasa KKM. Sekiranya dilanjutkan tempoh kuarantin, keperluan ulangan saringan ujian pengesanan jangkitan COVID-19, RT-PCR COVID-19 akan ditentukan oleh petugas kesihatan.

Pasukan kesihatan swasta perlu mengambil sampel swab *nasopharyngeal* dan *oropharyngeal* di luar bilik penginapan setiap PUS di QS Swasta.

Selaras dengan Surat Ketua Pengarah Kesihatan bertakrih 17 Oktober 2021(Ruj:KKM.600-29/4/146 Jld. 54 (67), ulangan saringan ujian pengesanan jangkitan COVID-19 PUS warganegara akan diselaraskan oleh Jabatan Kesihatan Negeri/Daerah (tertakluk kepada arahan semasa KKM). Pihak hotel hendaklah menyelaras pengurusan kenderaan bagi PUS warganegara daripada hotel ke klinik kesihatan atau pejabat kesihatan daerah yang berhampiran untuk tujuan pengambilan sampel.

Bagi PUS yang mempunyai keputusan positif COVID-19, PUS bukan warganegara hendaklah dirujuk ke Pusat Rawatan COVID-19 Risiko Rendah Swasta (PKRCS) atau hospital swasta yang dipersetujui oleh PUS. Bagi PUS warganegara, mereka hendaklah dirujuk ke Pusat Rawatan COVID-19 Risiko Rendah (PKRC) atau hospital di bawah KKM.

## 8.7 Pelepasan Perintah Pengawasan & Pemerhatian

Bagi pengembara dari luar negara yang lengkap vaksin COVID-19, jika keputusan ujian saringan pengesanan penyakit COVID-19 hari ke-5 adalah negatif, pelepasan perintah pengawasan & pemerhatian (*release order* - RO) akan dipaparkan dalam aplikasi MySejahtera pada hari ke-8. Gelang pengawasan dipotong oleh pengamal perubatan yang diberi kuasa di bawah Seksyen 3, Akta 342. Manakala bagi yang tiada atau tidak lengkap vaksin, jika keputusan ujian saringan pengesanan penyakit COVID-19 hari ke-8 adalah negatif, pelepasan RO akan dipaparkan dalam aplikasi MySejahtera pada hari ke-11, serta gelang pengawasan dipotong oleh pengamal perubatan yang diberi kuasa di bawah Seksyen 3, Akta 342.

Bagi kontak rapat, jika keputusan ujian saringan pengesanan penyakit COVID-19 hari ke-8 adalah negatif, pelepasan perintah pengawasan & pemerhatian (*release order* - RO) akan dipaparkan dalam aplikasi MySejahtera pada hari ke-11. PUS diberi RO dan gelang pengawasan dipotong oleh pengamal perubatan diberi kuasa di bawah Seksyen 3, Akta 342.

Sekiranya PUS memerlukan sesalinan (*hard copy*) RO, petugas kesihatan yang diberi kuasa dibawah AKTA 342 akan memberikan RO tersebut.

Hanya pengamal perubatan yang diberi kuasa di bawah AKTA 342 dibenarkan untuk memotong gelang tangan pengawasan.

## 8.8 Pemakaian *Personal Protective Equipment* (PPE)

Petugas kesihatan dan petugas lain sektor yang membuat pemantauan PUS atau pengurusan lain-lain hendaklah memakai *personal protective equipment* (PPE) mengikut tahap risiko kawasan (Rujuk Lampiran 3.1).

## 8.9 Kawalan dan Pencegahan Infeksi

Pasukan Kawalan dan Pencegahan Infeksi bertanggung jawab dalam kawalan infeksi di stesen kuarantin termasuk dalam memastikan pembahagian dan laluan zon merah, kuning dan hijau adalah jelas.

Petugas kesihatan dan petugas lain perlu mematuhi prosedur *donning* dan *degowning* PPE.

Pasukan Kawalan dan Pencegahan Infeksi perlu mengawal selia pemakaian PPE semasa *donning* dan *degowning*.

### **8.10 Pasukan Kesihatan Mental dan Sokongan Psikososial dan Perkhidmatan Berhenti Merokok**

Setiap stesen kuarantin swasta juga digalakkan mempunyai pasukan **Kesihatan Mental dan Sokongan Psikososial** yang bertanggungjawab dalam saringan kesihatan mental PUS dan semua petugas di stesen kuarantin. Pasukan kesihatan juga digalakkan untuk menawarkan perkhidmatan berhenti merokok kepada PUS yang memerlukan.

### **8.11 Permohonan Pelepasan Masa (*Time-off*)**

Bagi PUS yang memohon pelepasan masa (*time-off*) untuk melawat ahli keluarga yang sakit tenat atau meninggal dunia, permohonan kelulusan perlu dipohon kepada Pengarah, Jabatan Kesihatan Negeri atau Pegawai Kesihatan Daerah dengan menggunakan borang permohonan Jabatan Kesihatan Negeri masing-masing. PUS dan pemandu hendaklah memakai PPE tahap 2 (Rujuk Lampiran 3.1). Laporan pergerakan '*time off*' PUS perlu dihantar kepada Pejabat Kesihatan Daerah yang berkenaan.

### **8.12 Pelaporan**

Petugas Kesihatan Swasta yang bertugas di QS Swasta, wajib menghantar laporan harian secara *softcopy* melalui e-mel kepada Pejabat Kesihatan Daerah (PKD) yang berhampiran. PKD seterusnya menghantar laporan ke Jabatan Kesihatan Negeri (JKN), dimana setelah dikompilasi JKN melaporkan kepada KKM (Rujuk Lampiran 3.2 – 3.4). Semua kes positif dihantar laporan harian kepada PKD (Rujuk Lampiran 3.5).

### **8.14 Pemantauan**

Pejabat Kesihatan Daerah akan menjalankan pemantauan secara berkala ke atas pengurusan perkhidmatan kesihatan oleh pasukan kesihatan swasta. (Rujuk Lampiran 3.6).

## RECOMMENDED PPE TO BE USED WHEN MANAGING PUI OR CONFIRMED COVID-19

SETTING	TARGET PERSONNEL	ACTIVITY	TYPE OF PPE
<b>ADMINISTRATIVE AREAS/ PUBLIC AREAS (GREEN ZONE)</b>			
Common Areas (green zone)	All staff and asymptomatic individuals	Any activities	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Surgical mask <b>OR</b> double face mask (surgical mask + fabric mask) (encouraged)</li> </ul>
	Security Officer	Security officers at entrance of quarantine station	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Surgical mask with face shield <b>OR</b> double face mask (surgical mask + fabric mask) with face shield <b>OR</b> KN95 with face shield</li> <li>• Frequent Hand Hygiene</li> </ul> <p>* maintain spatial distance of more than 1 meter.</p>
		Security officers escorting PUS	
		*Security officer must not follow PUS into the lift	
Cleaners	Cleaning general areas in green zone	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Surgical mask with face shield <b>OR</b> double face mask (surgical mask + fabric mask) with face shield <b>OR</b> KN95 with face shield</li> <li>• Non-sterile gloves</li> <li>• Boots or closed shoes</li> </ul> <p>* maintain spatial distance of more than 1 meter</p>	
	*increase frequency of cleaning at areas with higher environmental contamination rates / high touched areas		
Catering	Delivering food to the QS staff (in green zone)	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Surgical mask / double face mask (surgical mask + fabric mask)</li> <li>• Frequent Hand hygiene</li> </ul>	

SETTING	TARGET PERSONNEL	ACTIVITY	TYPE OF PPE
			* maintain spatial distance of more than 1 meter
<b>RED ZONE AREAS</b>			
Counter	Counter staff	<b>Strictly</b> maintain more than 1 meter spatial distance at all time  * QS to ensure staggered registration process for PUS	<b>Full PPE at all times:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● surgical mask/ N95/ KN95</li> <li>● Head cover</li> <li>● Isolation gown (fluid-repellent long-sleeved gown) <b>OR</b> long-sleeve plastic apron if gown is not available</li> <li>● Non-sterile gloves</li> <li>● Eye protection (goggles / face shield)</li> <li>● Shoe cover</li> </ul>
	Staff escorting PUS	Escorting PUS during registration process (if necessary)	
Examination Area	Medical staff	Assist PUS for medical treatment	
All areas in red zone	Cleaners	Cleaning in the examination area  *increase frequency of cleaning at areas with higher environmental contamination rates/ high touched areas	<b>Full PPE at all times:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● <b>N95/ KN95</b> face mask</li> <li>● Head cover</li> <li>● Isolation Gown (fluid-repellent long-sleeved gown), or long-sleeve plastic apron if gown is not available</li> <li>● Non-sterile Gloves</li> <li>● Eye Protection (goggles / face shield)</li> <li>● Boots or closed shoes</li> </ul> <b>*Strictly</b> to changed new PPE every after terminal cleaning
	Cleaners	Terminal cleaning of rooms of positive COVID-19 patients	
		Decontamination of transportation used to transport PUS / PUI / COVID-19 positive patients	
Food delivery for PUS	Hotel staff	Delivering food packs for PUS	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Surgical mask with face shield <b>OR</b> double face mask (surgical mask + fabric mask) with face shield <b>OR</b> KN95 with face shield</li> <li>● Plastic apron</li> </ul>

SETTING	TARGET PERSONNEL	ACTIVITY	TYPE OF PPE
			<ul style="list-style-type: none"> <li>● Non-sterile gloves</li> <li>● Frequent Hand Hygiene</li> </ul> <p>* maintain spatial distance of more than 1 meter.</p> <p>*<b>Avoid</b> direct contact with PUS</p>
QS maintenance (red zone)	Hotel maintenance staff	Maintenance services in red zone	<p><b>Full PPE at all times:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● surgical mask/ N95/ KN95</li> <li>● Head cover</li> <li>● Isolation gown (fluid-repellent long-sleeved gown) <b>OR</b> long-sleeve plastic apron if gown is not available</li> <li>● Non-sterile gloves</li> <li>● Eye protection (goggles / face shield)</li> <li>● Shoe cover</li> </ul>
Transportation	Medical staff	Transporting PUS / PUI / COVID-19 positive patients to the referral health care facility	<p><b>Full PPE at all times:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● surgical mask/ N95/ KN95 face mask</li> <li>● Head cover</li> <li>● Isolation gown (fluid-repellent long-sleeved gown), or long-sleeve plastic apron if gown is not available</li> <li>● Non-sterile gloves</li> <li>● Eye protection (goggles / face shield)</li> <li>● Shoe cover</li> </ul>

SETTING	TARGET PERSONNEL	ACTIVITY	TYPE OF PPE
	Driver	Involved in driving or assisting the PUS / PUI / COVID-19 positive patients to the hospital regardless of whether the driver's compartment is separated or not from the PUS / PUI / COVID-19 positive patients	<p><b>Full PPE at all times:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● surgical mask/ N95/ KN95 face mask</li> <li>● Head cover</li> <li>● Isolation gown (fluid-repellent long-sleeved gown), or long-sleeve plastic apron if gown is not available</li> <li>● Non-sterile gloves</li> <li>● Eye protection (goggles / face shield)</li> <li>● Shoe cover</li> </ul> <p>* maintain spatial distance of more than 1 meter</p> <p>*Windows should be kept open throughout the drive</p>
Clinical Specimen Collection Area	Medical staff	Performing oropharyngeal or nasopharyngeal swab	<p><b>Full PPE at all times:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● <b>N95/ KN95</b> face mask</li> <li>● Head cover</li> <li>● Isolation gown (fluid-repellent long-sleeved gown), or long-sleeve plastic apron if gown is not available</li> <li>● Non-sterile gloves</li> <li>● Eye Protection (goggles / face shield)</li> <li>● Shoe cover</li> </ul> <p>*It is compulsory to perform hand rub before and after swabbing for each procedure</p> <p>*Any soiled protective equipment should also be changed <b>immediately</b></p>



LAPORAN HARIAN KEMASUKAN PATIENT UNDER SURVEILLANCE (PUS)  
BAGI PENGEMBARA LUAR NEGARA

Tarikh	Negeri	Nama Stesen Kuarantin	Pengembara Luar Negara			Sampel Pengembara Luar Negara Diambil					Sampel POSITIF Pengembara Luar Negara Diambil			Bil. PUS Bagi Kes Berkaitan			Bil. PUS Yang Diberi Perintah Pelepasan HSO	
			Lelaki	Perempuan	Jumlah	Sampel NPS-1 (D1)	NPS-1 (D1) Positif	Sampel NPS-2 (D10)	NPS-2 (D10) Positif	Jumlah positif (NPS-1 + NPS-2)	Lelaki	Perempuan	Jumlah	Dirujuk Ke Hospital Swasta	Dirujuk Ke PKRC Swasta	Dipindahkan Stesen Kuarantin		

**LAPORAN HARIAN KEMASUKAN PATIENT UNDER SURVEILLANCE (PUS)  
BAGI KONTAK RAPAT, PENGEMBARA DALAM NEGARA, PELAUT DAN LAIN-LAIN**

Tarikh	Negeri	Nama Stesen Kuarantin	PUS			Sampel PUS Diambil					Sampel POSITIF PUS			Bil. PUS Bagi Kes Berkaitan			Bil. PUS Yang Diberi Perintah Pelepasan HSO	
			Lelaki	Perempuan	Jumlah	Sampel NPS-1 (D1)	NPS-1 (D1) Positif	Sampel NPS-2 (D10)	NPS-2 (D10) Positif	Jumlah positif (NPS-1 + NPS-2)	Lelaki	Perempuan	Jumlah	Dirujuk Ke Hospital Swasta	Dirujuk Ke PKRC Swasta	Dipindahkan Stesen Kuarantin		

Nota:

Satu laporan untuk setiap kategori PUS :

1. Kontak Rapat
2. Pengembara Tempatan
3. Pelaut
4. Lain-lain

**LAPORAN HARIAN PATIENT UNDER SURVEILLANCE (PUS)  
BAGI PUS POSITIF COVID-19**

Tarikh	Nama Stesen Kuarantin	Nama PUS Positif COVID-19	Warganegara	Jantina	Umur	Sampel Pertama / Kedua	Kategori PUS	Dirujuk Ke Hospital Swasta	Dirujuk Ke PKRC Swasta

Nota:

Kategori PUS :

1. Kontak Rapat
2. Pengembara Tempatan
3. Pelaut
4. Lain-lain

## FORMAT LAPORAN PEMANTAUAN QS SWASTA

BIL.	PERKARA	PENEMUAN	MAKLUMBALAS
1.	Saringan dan penilaian kesihatan <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ke kerap an</li> </ul>		
2.	Ujian saringan pengesanan COVID-19 <ul style="list-style-type: none"> <li>• Lokasi pengambilan sampel</li> </ul>		
3.	Pelaksanaan Akta 342 <ul style="list-style-type: none"> <li>• Pemantuhan kuarantin Perlepasan Perintah Pengawasan dan Pemerhatian</li> <li>• Seksyen 3</li> <li>• Pemotongan gelang pengawasan</li> </ul>		
4.	PPE <ul style="list-style-type: none"> <li>• Pematuhan pasukan kesihatan dan petugas memakai PPE</li> </ul>		
5.	Kawalan dan pencegahan infeksi <ul style="list-style-type: none"> <li>• Pematuhan prosedur</li> </ul>		
6.	Pelaksanaan Time-Off <ul style="list-style-type: none"> <li>• Laporan permohonan</li> </ul>		
7.	Laporan <ul style="list-style-type: none"> <li>• Laporan disediakan</li> <li>• Dihantar kepada PKD</li> </ul>		
8.	Lain-lain		